

استمارة طلب بطاقة ائتمانية إضافية  
Supplementary Credit Card Application Form

Branch: ..... الفرع: Date: ..... التاريخ:

بيانات صاحب البطاقة الرئيسية	
Customer Full Name: .....	اسم الزبون بالكامل :
Credit Card No. <input type="text"/>	رقم البطاقة الائتمانية:
Primary Card Limit OMR .....	الحد الأقصى للبطاقة الرئيسية ..... ريال عماني

بيانات صاحب البطاقة الإضافية	
Customer Full Name: .....	اسم مقدم الطلب بالكامل:
Name on the Credit Card. (maximum 21 characters) <input type="text"/>	اسم مقدم الطلب على البطاقة الائتمانية (الحد الأقصى ٢١ حرفاً):
Date of Birth (Age 13 and above): Day <input type="text"/> Month <input type="text"/> Year <input type="text"/>	تاريخ الميلاد (١٣ سنة وأكثر) يوم <input type="text"/> شهر <input type="text"/> سنة <input type="text"/>
Relationship (First Degree only): (Father/Mother/Sister/Brother/Husband/Wife/Son/Daughter)	صلة القرابة (الدرجة الأولى فقط): (الأب / الأم / الأخت / الأخ / الزوجة / الابن / الابنة)
NID/ Passport/Resident ID Number .....	رقم بطاقة الشخصية أو الجواز / رقم هوية المقيم .....
(Attach a copy)	(أرفاق نسخة)
Mobile Number*:	رقم الهاتف النقال*:
Email (in Capital letter) *:	البريد الإلكتروني*:
* For card transaction notification including OTP (One-time password)	* لإشعار معاملات البطاقة بما في ذلك OTP (كلمة المرور لمرة واحدة)
Card Limit (Min OMR 250) .....	إجمالي مبلغ البطاقة (٢٥٠ ريال عماني كحد أدنى) .....
(The limit will be shared from the primary card)	ستتم مشاركة الحد من البطاقة الأساسية
*Card Delivery: <input type="checkbox"/> Branch Name .....	تسليم البطاقة: <input type="checkbox"/> اسم الفرع .....
<input type="checkbox"/> Courier (Default, if no option selected)	<input type="checkbox"/> خدمة التوصيل (خدمة التوصيل تلقائي إذا لم يتم الاختيار)
* The method selected above will be followed upon delivery of the renewed cards.	* سيتم اتباع الطريقة المحددة أعلاه عند تسليم البطاقات المجددة.

Customer Declaration	إقرار الزبون
<p>• The information provided above is correct and we undertake to inform the Bank of any changes. We acknowledge that we read and understood all the terms and condition which shall be viewed and accepted by the Customer upon signing the main Card Application Form, and we agree to abide by them unconditionally. We understand that the Bank shall have the right to refuse acceptance of the application and/or cancel it in accordance with the terms and conditions at any time without being obliged to give any explanation. We undertake to intimate the Bank and surrender the Credit Cards before proceeding overseas on permanent employment or returning to home country. We further understand that the card remains the property of Bank Muscat.</p>	<p>• نقر بأن المعلومات المذكورة أعلاه صحيحة تماماً وتتعهد بإبلاغ البنك عن أي تغيير قد يطرأ عليها. ونقر بأننا قرأنا كل الشروط والأحكام التي يجب أن يتطلع عليها الزبون ويقبلها عند التوقيع على استمارة طلب البطاقة الرئيسية وأننا نقبل بها ، وأنها نوافق على الالتزام بها دون قيد أو شرط. نذكر بأن البنك من حقه رفض قبول الطلب و/أو إلغائه وفقاً للشروط والأحكام في أي وقت بحون الحاجة إلى تفسير أو تبرير ذلك. كما نتعهد بإخطار البنك وتسليمه كافة البطاقات الائتمانية في حال السفر إلى الخارج نهائياً أو عند العودة إلى موطننا الأصلي. كما أننا ندرك أن هذه البطاقة سوف تبقى ملكاً لبنك مسقط ش.م.ع.</p>
<p>• We understand that the principal cardholder shall be sharing his/her credit limit with any supplementary cardholder and shall be liable for all purchases and cash advances made, including all interest and charges incurred through the use of both principal and supplementary card issued under the principal cardholder's instruction.</p>	<p>• كما ندرك بأن حامل البطاقة الأساسية يجب أن يشارك الحد الائتماني مع حامل/حاملتي البطاقة الإضافية، الذي يجب أن يكون مسؤولاً عن جميع المشتريات والسلفيات النقدية المقدمة بما في ذلك جميع الفوائد والرسوم المستحقة، من خلال استخدام البطاقات الأساسية والإضافية الصادرة بتوجيهات حامل البطاقة الأساسية.</p>
<p>• I/We agree to indemnify the Bank and will not hold the Bank responsible in respect of all and any legal costs, damages, losses, fees, charges or expenses incurred or arising from the issuance and/or operation of any Card and for or on behalf of a Customer and such charges shall be deducted from the Customer's Account subject to the Bank's provision of reasonable prior written notice to the Customer.</p>	<p>• أوافق/ نوافق على عدم تحمل البنك المسؤولية والتعويض فيما يتعلق بجميع الخسائر والرسوم والمصاريف المتكبدة وأتعاب المحاماة والأضرار الناشئة عن استخراج واستخدام أي بطاقة تابعة للزبون أو غيره، وسيتم خصم الرسوم والمصاريف المتكبدة من حساب الزبون وفقاً لما يقدمه البنك من إشعار خطي مسبق.</p>

Signature (Card Holder) .....	توقيع حامل البطاقة الرئيسية: .....
Signature (Supplementary card holder) .....	توقيع حامل البطاقة الإضافية: .....